
Overzicht moties en toezeggingen 2023 en 2018-2022 (vrs. mei 230512)  
Datum Nr. Fractie Inhoud Afhandeling PH

230511 T1 D66 Evaluatie Diftar

Bij de beantwoording van de 
technische vragen is de 
programmabegroting opgenomen 
(financieel overzicht). De wethouder 
zegt toe om deze in het vervolg ook 
mee te zenden met het evaluatie 
document. 

Dhr. Frequin

230511 T2 PvdA De portefeuillehouder zegt toe 
Klanttevredenheid inzake de 
dienstverlening wordt meegenomen 
en verdere evaluaties.

 Dhr. Frequin

230511 T3 GL Service- level agreements kan de raad 
hier ook in worden meegenomen? 
Hier komt de wethouder later op terug, 
de mate van servicelevels.

Dhr. Frequin

230511 T4 NB De wethouder zegt toe de volgende 
hotspots in Duivendrecht inzake het 
plaatsen van afval toe te voegen: 
Waddeneilanden Milieu-eiland en bij 
het parkeerterrein aan de Telstar weg 
nabij de supermarkt.

230511 T4 NB Hfdst 4.2.3 Al 2 Vooral de hoeveelheid 
GFT kan nog drastisch verminderd 
worden, het restafval bevat nog73 kg 
GFT per inwoner per jaar. WeI moet 
bedacht worden dat het een 
steekproef en een momentopname 
betreft. Hoe is deze steekproef 
opgezet en is deze representatief? 
Hier wordt schriftelijk op gereageerd. 

NB heeft twijfels over de 
waterdichtheid van diftar, waar het 
gaat om privacy van
gebruikers van medische 
hulpmiddelen en minima. Kan de 
portefeuillehouder
zeggen hoe deze privacy geborgd is 
en of de leverancier Kliko een 
bewerkersovereenkomst gesloten 
heeft? 

Dhr. Frequin

T5 VVD Hoe is de serviceverlening richting 
nieuwe inwoners? Hoe wordt ervoor 
gezorgd dat ze op tijd hun pasje 
krijgen, gft-containers.

Dhr. Frequin 



De portefeuillehouder geeft aan 
schriftelijk terug te komen op de 
procedures rondom nieuwe 
inwoners/milieupas. 

Beantwoording: 

230511 T1 D66 Kaders voor de begroting van Duo+ 
2024 

Risicoparagrafen en 
beheersmaatregelen Blz6: Op grond 
van ervaringscijfers kan er 
redelijkerwijs vanuit gegaan worden 
dat Duo+ als risicodrager gemiddeld 
drie WW-besluiten per jaar neemt. 
Echter, de omvang van de besluiten 
hangt af van de verwachte uitstroom 
en verschilt per dossier.

Waarom wordt er niet van tevoren 
geld gereserveerd voor de gemiddelde 
3 WW besluiten per jaar? 
Schriftelijke beantwoording 

Mevr.
Langenacker

T2 GL Verzoek om bij de volgende 
(meerjaren-) begroting, de financiële 
uitwerking toe te voegen. De 
portefeuillehouder zegt dit toe.

Mevr.
Langenacker

230511 T1 AL De portefeuillehouder zegt toe alsnog 
de vragen inzake Veiligheidsregio over 
het waarborgfonds, schriftelijk voor de 
raadsvergadering te beantwoorden

Mevr. 
Langenacker

Beantwoording: 

230413 T1 PvdA
 

 

 

  

College Uitvoeringsprogramma 

 

Commissie R&G 

Arbeidsomstandigheden van de 
stratenmakers op de Rijksstraatweg 
zijn slecht, alles lijkt handwerk te zijn 
i.p.v. machinewerk, wat weet de 
wethouder hierover.

Beantwoording: Voor een werk als de herinrichting van de Rijksstraatweg wordt als onderdeel van 
het bestek door de aannemer een straatwerkplan opgesteld. Daarin is opgenomen wat machinaal 
gestraat kan worden en wat niet. Zo worden de fietspadelementen machinaal gestraat.

 

Tijdens bouwvergaderingen (drie wekelijkse) die tijdens de uitvoering van het project worden 
gehouden, heeft de hoofdaannemer nog niet aangegeven dat de hoeveelheid handmatig aan te 



brengen bestrating meer is geworden dan in het plan is opgenomen of dat er signalen zijn vanuit de 
straatmakers dat het werk te belastend zou zijn. 

De toezichthouder zal hiervoor echter aandacht vragen in het wekelijks werkoverleg in de bouwkeet 
en de projectleider zal het onderwerp op de agenda laten zetten voor de eerstkomende (drie 
wekelijkse) bouwvergadering.

T2 D66 De mogelijkheden verkennen of er 
tijdelijk een externe 
communicatieadviseur kan worden 
aangenomen  

Mevr. Koek- 
Baks

Beantwoording:  

T3 VVD Communicatiebeleidsplan 

In september wordt het 
communicatieplan 2023-2024 
aangeboden

Mevr. Koek- 
Baks

Beantwoording:  

T4 PvdA Extra aandacht op scholen inzake de 
Holocaust en de joden vervolging zal 
worden meegenomen bij de 
gesprekken op scholen  

Stvz huisvesting voor het onderwijs zal 
schriftelijk worden beantwoord

Mevr. Koek- 
Baks

Beantwoording:  

T5 D66 Over welk onderzoek wordt gesproken 
in het kader van de windturbines?  

Op het verzoek om te kijken naar de 
ruimte om bij te verdienen 
(programma sociaal domein), zal 
schriftelijk antwoord worden gegeven.  

Mevr. Koek- 
Baks

Beantwoording: Coöperatie De Windvogel, eigenaar van de windturbine Amstelvogel in Ouder-
Amstel, doet onderzoek naar de (on)mogelijkheden voor het plaatsen van meer windturbines in het 
zoekgebied voor windenergie. Onder andere wordt het effect op de flora en fauna in het zoekgebied 
onderzocht. 

Daarnaast is het Rijk op dit moment milieunormen aan het herijken voor windenergie, bijvoorbeeld de 
criteria rondom afstand en geluid.

T6 NB Verdere termijnen over dorpen vrij van 
vrachtwagens zullen schriftelijk 
worden beantwoord 

Mevr. Koek- 
Baks



Beantwoording:  

T7 OAA De vraag over VRA waarom niet bij 
Going concern in de CUP zal 
schriftelijk beantwoord worden 

Mevr. Koek- 
Baks

Beantwoording:  

230330 T1 VVD Vragenhalfuurtje

Verzoek om te kijken wat er te doen 
valt met het zwerfafval wat uit de open 
bak komt bij het ophalen van het 
huisvuil De Portefeuillehouder zegt toe 
in gesprek te gaan en de uitkomst te 
delen met de raad.

Mevr. Koek- 
Baks

Beantwoording: Gesprek met het bedrijf heeft plaatsgevonden. De uitleg was als volgt: als containers 
dicht bij elkaar staan doet de betreffende chauffeur de kleppen niet dicht. In andere situaties wel. Het 
bedrijf heeft, ook aan de chauffeur, bevestigd dat het verplicht is om de open kleppen te sluiten en 
heeft laten weten dat ervanuit kan worden gegaan dat dit voorval zich niet zal herhalen. 

230316 T1 NB De wethouder geeft aan dat de 
participatieverordening op korte 
termijn uitgewerkt zal worden.  

Toegezegd is dat de memo inzake 
participatieproces op 27 maart wordt 
aangeboden aan het Presidium

Mevr. Koek- 
Baks

Beantwoording:

221213 M1 Verzoekt het college:  

- Vanaf nu alle verkoop van 
gemeentelijke grond of 
vastgoed, met uitzondering 
van grond voor 
tuinuitbreidingen, aan de raad 
voor te leggen zodat de raad 
wensen en bedenkingen kan 
aangeven.

Dhr. Frequin

Beantwoording

221213 M4 Verzoekt het college: 

 Vanaf nu de Gemeenteraad in 
de gelegenheid te stellen 
wensen en bedenkingen te 
uitten voorafgaand aan de 
goedkeuring van dergelijke 
tijdelijke voorzieningen 
bestemmingswijzigingen daar 
waar het ingrijpende of 

Dhr. Frequin



mogelijk politiek gevoelige 
voorstellen betreft.

Beantwoording:

221110 M1 Draagt het college op: Zich zo spoedig 
mogelijk bij het ministerie OCW aan te 
melden als Regenbooggemeente 
Ouder-Amstel, met als doel de extra 
middelen te ontvangen ter bevordering 
van het lokaal LHBTIQ+ 
emancipatiebeleid en deze middelen 
in te zetten voor activiteiten rondom dit 
thema.  

Beantwoording:

2018-2022 hieronder zetten met 
aangepaste portefeuillehouder

211125 M4 Meer Groen in DNK 1. Bij de 
stedenbouwkundige uitwerking als 
uitgangspunt te hanteren: a. Dat 
bestaand groen behouden blijft, tenzij 
dit niet past in de structuurvisie; b. Dat 
rekening wordt gehouden met de 
verblijfplaatsen van eventuele 
beschermde diersoorten; c. Dat ervoor 
zover mogelijk, evenveel kwalitatief 
groen van grote ecologische waarde 
terugkomt in het gebied als dat 
verwijderd wordt; d. Dat er kwalitatief 
hoogwaardig groen wordt 
gerealiseerd; e. Het stadspark zich, 
rekening houdend met de uitkomsten 
van participatie, zoveel als mogelijk 
richt op natuur en recreatie in het 
groen en van voldoende omvang is 
om in de behoefte te voorzien van de 
bewoners en bezoekers van ABPZ en 
DNK; 2. Bij de stedenbouwkundige 
uitwerking de opties te verkennen om 
delen van het stadspark/plangebied 
slechts beperkt op te hogen en 
daarmee meer ecologisch waardevol 
groen te behouden. 3. In het 
vervolgtraject tijdig te starten met 
onderzoek naar herplanting van 
bomen

Dhr. Frequin  

Beantwoording:

211125 M5 Verzoekt het college: •Om in de 
stedenbouwkundige uitwerking van 
DNK de bereikbaarheid van DNK 
tijdens evenementen speciale 
aandacht te geven met de nadruk op: -
scheiding van evenementen- en 
bestemmingsverkeer; -stimuleren van 

Dhr. Frequin



OV en fietsgebruik voor bezoekers 
van evenementen; -voorkomen van 
(parkeer)overlast in de wijk; •Om met 
de betrokken partijen goede afspraken 
te maken over informatievoorziening, 
handhaving en (dynamische) 
verkeersregeling tijdens evenementen; 
•Om de resultaten voor te leggen aan 
de Raad in het kader van de vast te 
stellen uitvoeringsstrategie

Beantwoording:

210916 T NB Jaarlijks zal het communicatie 
uitvoeringsplan aan de raad worden 
voorgelegd m.n. over specifieke 
doelgroepen

Mevr. Koek- 
Baks

Beantwoording:

201217 M3 VVD Verzoekt het college om in gesprek te 
gaan

Met de verantwoordelijk 
portefeuillehouder in Amsterdam om 
duidelijk te maken dat wij geen 
erotisch centrum nabij onze 
gemeentegrenzen willen en de 
portefeuillehouder te bewegen te 
kiezen voor een andere locatie

De raad te informeren over de 
uitkomst van dit gesprek of deze 
gesprekken.

Mevr.

Langen-
acker

Beantwoording:

201022 M3 D66 Verzoekt het college: • Om bij het 
uitvoeren van het onderzoek 
parkeerbeleid en parkeerregime voor 
het Centrum van Ouderkerk aan de 
Amstel ook de gebieden tussen de 
Rondehoep Oost, Polderweg, 
Schoolweg en Theresiastraat mee te 
nemen. • En bij het onderzoek 
nadrukkelijk mee te nemen hoe dit 
gebied beter aangesloten kan worden 
op het OV en gebruik kan worden 
gemaakt van deelmobiliteit. • En 
daarbij rekening te houden met alle 
toekomstige ontwikkelingen in deze 
gebieden

Mevr. Koek-
Baks

Beantwoording:

200702 M3 D66 

GL

Entrada roept het college op: • Zich in 
de vervolgonderhandelingen in te 
spannen om de middel dure 
huurwoningen gedurende een termijn 
van tenminste 20 jaren na de eerste 
ingebruikname voor de daarvoor 
bedoelde doelgroepen beschikbaar te 

Dhr. Frequin



houden. • Bij de besluitvorming over 
de stedenbouwkundige visie een 
onderbouwing aan de raad te 
presenteren waarom zij in deze 
onderhandeling wel of niet geslaagd is 
in de hiervoor genoemde oproep

Beantwoording

190418 Raadsbreed

aangenomen 

Motie vreemd woningen om zelf in 
te wonen
Roept het college op om: -Te 
onderzoeken welke mogelijkheden 
Ouder-Amstel kan gebruiken om 
woningen toegankelijk te houden, 
zoals een anti-speculatiebeding en 
een zelfbewoningsplicht. -Deze 
mogelijkheden voor te leggen aan de 
raad. -Dit alles te doen op een 
moment dat de mogelijkheid biedt het 
te laten gelden voor de ontwikkelingen 
bij DNK, Entrada en het ABP.

Dhr. 
Frequin


